



Jawad Mohammed, CEO of Solidarity Bahrain

Najla Al Shirawi SICO Group CEO

SICO Successfully Completes BD 12 Million Capital Raise for Solidarity Bahrain — Marking Bahrain's First-Ever Sharia-Compliant Tier 1 Preference Share Issuance

Solidarity Bahrain B.S.C., a leading Islamic insurance provider, has successfully raised BD 12 million through the issuance of Bahrain's first Sharia-compliant, non-voting, non-cumulative, perpetual Tier 1 capital preference shares. The landmark transaction, offered via private placement to accredited shareholders, is aimed at strengthening the company's Tier 1 capital and supporting its long-term growth strategy.

SICO BSC (c), a leading regional asset manager, broker, and investment bank, acted as Lead Manager and Receiving Bank, structuring and executing the offering exclusively for existing accredited shareholders of Solidarity Bahrain. The offer period commenced on June 30th and closed on July 16th, 2025, following Solidarity's Extraordinary General Meeting approval in March 2025 and receipt of all required regulatory approvals. A total of 12 million shares were issued at a nominal value of BD 1.00 per share.

This innovative issuance offered Solidarity's shareholders a unique opportunity to invest in a Sharia-compliant instrument designed to reinforce the insurer's capital structure. As perpetual securities with no maturity date, the preference shares will serve as a long-term component of Solidarity's capital base.

Jawad Mohammed, CEO of Solidarity Bahrain, commented:

"This issuance reflects our commitment to innovation and our leadership in Islamic finance. It strengthens our capital foundation and supports our growth plans. We are grateful to our shareholders for their trust and to SICO for their instrumental role in ensuring the success of this transaction."

Najla Al Shirawi, Group CEO of SICO, added:

"We are pleased to have partnered with Solidarity Bahrain on this strategic initiative. This transaction reaffirms SICO's ability to deliver tailored, Sharia-compliant capital market solutions."

- Ends -

About Solidarity





Solidarity Bahrain B.S.C ("SB"), a subsidiary of Solidarity Group Holding B.S.C (closed) incorporated under the laws and regulations of the Kingdom of Bahrain. SB's roots go back to 1976, with the establishment of one of the Kingdom's earliest locally domiciled composite insurance companies. Today, Solidarity Bahrain is one of the Kingdom's leading insurers, and the largest Sharia-compliant insurance provider; and benefits from being a subsidiary of Solidarity Group Holding, which is the world's largest Sharia-compliant insurance institution. The Company is distinguished by its ethical business approach, extensive range of products and solutions, and highly experienced and well-qualified team of professionals. Solidarity Bahrain is also noted for its innovative customer service initiatives. These combine the human touch with the latest InsurTech solutions that we have pioneered in the Kingdom.

About SICO

SICO is a leading regional asset manager, broker, and investment bank with USD 7.4 bn in assets under management (AUM). Today, SICO operates under a wholesale banking licence from the Central Bank of Bahrain and also oversees two wholly owned subsidiaries: an Abu Dhabi-based brokerage firm, SICO Invest, and a full-fledged capital markets services firm, SICO Capital, based in Saudi Arabia. Headquartered in the Kingdom of Bahrain with a growing regional and international presence, SICO has a well-established track record as a trusted regional bank offering a comprehensive suite of financial solutions, including asset management, brokerage, investment banking, and market making, backed by a robust and experienced research team that provides regional insight and analysis of more than 90 percent of the region's major equities. Since its inception in 1995, SICO has consistently outperformed the market and developed a solid base of institutional clients. Going forward, the bank's continued growth will be guided by its commitments to strong corporate governance and developing trusting relationships with its clients. The bank will also continue to invest in its information technology capabilities and the human capital of its 150 exceptional employees.

Media Contact:

Ms. Nadeen Oweis

Head of Corporate Communications, SICO

Direct Tel: (+973) 1751 5017 Email: noweis@sicobank.com





السيدة نجلاء الشير اوي الرئيس التنفيذي لمجموعة سيكو

السيد جواد محمد الرئيس التنفيذي لشركة سوليدرتي البحرين

سوليدرتي البحرين تعلن عن زيادة رأس المال من خلال إصدار أسهم أفضلية بقيمة 12 مليون دينار بحريني • أول إصدار لأسهم أفضلية من الفئة الأولى متوافقة مع الشريعة الإسلامية في البحرين

أعلنت شركة سوليدرتي البحرين ش.م.ب، المزود الرائد لخدمات التأمين الإسلامية، عن نجاحها في زيادة رأس المال التنظيمي من الفئة الأولى للشركة من خلال اصدار أسهم أفضلية متوافقة مع الشريعة الإسلامية غير تراكمية ولاتحمل حقوق تصويت، بقيمة إجمالية تبلغ 12 مليون دينار بحريني. وقد تم تنفيذ هذه الصفقة الهامة عبر طرح خاص لمساهمي سوليدرتي المعتمدين، ويهدف الإصدار إلى تعزيز رأس مال الشركة من الفئة الأولى، ودعم نموها المستقبلي على المدى البعيد.

وقد قامت سيكو ش.م.ب (م)، البنك الإقليمي الرائد في مجال إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية، بدور مدير الإصدار والبنك المستلم، وتولت هيكلة وتنفيذ الطرح الخاص الذي اقتصر على المساهمين الحاليين المعتمدين لشركة سوليدرتي. وقد جرت فترة الاكتتاب بين 30 يونيو و16 يوليو 2025، عقب موافقة الجمعية العمومية غير العادية لسوليدرتي في مارس، والحصول على الموافقات التنظيمية اللازمة. وبلغ عدد الأسهم المصدرة 12 مليون سهم بسعر اسمى 1 دينار بحريني للسهم الواحد.

ويعد هذا الإصدار خطوة نوعية، حيث وفر لمساهمي شركة سوليدرتي فرصة للاستثمار في أداة مالية إسلامية فريدة. حيث أن هذه الأسهم تشكل أداة ليس لها تاريخ استحقاق مما يعزز رأس مال شركة سوليدرتي من الفئة الأولى ويدعم نموها المستقبلي على المدى البعيد.

وفي تعليقه على هذا الأنجاز، صرح السيد جواد محمد، الرئيس التنفيذي لشركة سوليدرتي البحرين: " يعكس هذا الإصدار التزامنا المتواصل بالابتكار، ويؤكد مركزنا الريادي في القطاع المصرفي الإسلامي. كما أنه يعزز قاعدة رأس مالنا، ويدعم خطط النمو المستقبلية. ونود أن نتوجه بالشكر والامتنان إلى مستثمرينا على ثقتهم الغالية، مقدرين الدور الفعال الذي لعبته سيكو في إنجاح هذه العملية."



ومن جانبها، قالت السيدة نجلاء الشيراوي، الرئيس التنفيذي لمجموعة سيكو: "نفخر بالتعاون مع شركة سوليدرتي البحرين في هذه المبادرة الاستراتيجية. إن نجاح الاكتتاب يؤكد التزامنا بتزويد أسواق رأس المال بحلول مبتكرة ومتميزة تتوافق مع أحكام الشريعة الإسلامية."

- انتهى-

<u>نبذة عن سوليدرتى:</u>

سوليدرتي البحرين ش.م.ب هي شركةً تابعة لمجموعة سوليدرتي القابضة ش.م.ب (مقفلة)، تأسست بموجب قوانين وأنظمة مملكة البحرين. وتعود جذور سوليدرتي إلى عام 1976، حيث تعد من أوائل شركات التأمين المحلية وواحدة من شركات التأمين الرائدة في المملكة. كما تعتبر سوليدرتي أكبر مزود تأمين متوافق مع الشريعة الإسلامية لكونها شركة تابعة لمجموعة سوليدرتي القابضة، وهي أكبر مؤسسة تأمين متوافقة مع الشريعة الإسلامية في العالم. وتتميز سوليدرتي البحرين بنهجها الاحترافي، وتقديمها لمجموعة متنوعة من المنتجات والحلول التي تناسب جميع الاحتياجات، وفريق من المتخصصين المؤهلين وذوي الخبرة العالية. كما تشتهر سوليدرتي البحرين بمبادراتها المبتكرة وريادتها في خدمة العملاء، حيث تجمع خدماتها بين التواصل المباشر وأحدث الحلول التقنية InsurTechالتي حققت فيها انطلاقة رائدة على مستوى المملكة.

نبذة عن سيكو

تمثل سيكو أحد أبرز البنوك الإقليمية الرائدة المتخصصة في إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية، وتصل قيمة الأصول تحت الإدارة لديها إلى 7.4 مليار دولار أمريكي. وتعمل سيكو اليوم بموجب ترخيص من مصرف البحرين المركزي كبنك جملة تقليدي، كما تُشرف على شركتين تابعتين ومملوكتين لها بالكامل: سيكو إنفست وهي دار وساطة مالية مقرها أبوظبي، وسيكو المالية المزودة للخدمات المصرفية الاستثمارية والواقع مقرها في المملكة العربية السعودية. وتتخذ سيكو من مملكة البحرين مقرًا لها، وهي آخذة في التوسع على الصعيدين الإقليمي والدولي، كما تتمتع بسجل حافل بالإنجازات باعتبارها بنكاً إقليمياً موثوق يقدم مجموعة متكاملة من الحلول المالية، بما في ذلك إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية وصناعة السوق، والتي يدعمها فريق بحوث قوي من أمهر الخبراء يوفر رؤية ثاقبة وتحليلات مدروسة عن أكثر من 90 بالمائة من الأسهم الرئيسية في المنطقة. ومنذ تأسيسها عام 1905، دابت سيكو على تحقيق أداء متفوق في السوق، وأصبحت لها قاعدة عملاء عريضة من كبرى المؤسسات. وتمضي سيكو قدمًا في مسيرتها نحو المزيد من النمو والازدهار، والتي يقودها التزامها الراسخ بإطار حوكمة مؤسساتية قوي، فضلا عن سعيها الدائم إلى توطيد أواصر الثقة مع عملائها. وستواصل سيكو الاستثمار في تطوير إمكاناتها التقنية ورأس مالها البشري الذي يتألف من نحو 150 موظفاً متميزاً عبر المجموعة.

لمزيد من المعلومات:

ندين عويس مدير العلاقات العامة، سيكو هاتف مباشر: 1751 5017 (973+) البريد الإلكتروني: noweis@sicobank.com